
 

Gårslev skole,  
Gårslev Østergade 3, 7080 Børkop 
Tlf. 76814300  
www.gaarslevskole.dk 
e-mail: gaarslevskole@vejle.dk   
              

Skolebestyrelsesmøde  
Mandag den 26.maj 2025, kl.17.00-19.30 
Mødeleder: Agnete 
Referent: Peter 
Afbud: Inger, Brian, Jette 
Fraværende: Morten 

Referat 

Mødedeltagere: Agnete, Karina, Laila, Sisell, Inger, Brian, Morten, Jette, Trine, 
elevrådsrepræsentanter, Peter og Susanne.  

1 17.00-17.05 Godkendelse af referat fra april. V/Agnete 

(Bilag 1) 
Beslutning. 
- Godkendt 
 

2 17.05-17.15 Nyt fra elevrådet 

Orientering. 
- Intet nyt siden sidst. 
 

3 17.15-17.35 Oplæg til forældremøder i kommende skoleår  
Oplæg fra indeværende skoleår er vedhæftet.  
Hvilke ændringer/tilføjelser skal der laves?  
(Bilag 2+3) 
Nedenstående er fra evalueringen i sep. 2024 

- Forældremøder er forløbet godt, og skolebestyrelses oplæg blev godt modtaget. 
Der kom ikke så mange tilbagemeldinger på selve dagen, men der blev gjort 
opmærksom på mulighederne for at bruge skolebestyrelsen, og hvordan man 
kan kontakte dem.  

- I 5. og 6.klasse blev forældrene spurgt ind til fremtidige arbejdsopgaver. Her er 
det særligt trafiksikkerhed v/SFO samt til/fra Gauerslund, der fylder. Der var 
også forslag omkring skærmtid i SFO, når vejret er til udeaktiviteter. Mulighed 
for at deltage i ”Unge forskere”. 

- Det opleves som værdifuldt, at der er en aktivitet på forældremøderne fx 
debatkort, Kahoot eller en udeaktivitet. 

- Husk at italesætte klassens generelle trivsel og faglighed, samt hvordan 
forældrene kan understøtte en positiv udvikling. 
 

Drøftelse og beslutning 
- Jette afløses af Kim i næste skoleår. Ellers skal børnenes klassetrin 

ændres til kommende skoleår. 
- Vi tilføjer Hjertezone og cykelsti til Gauerslund til skolebestyrelsens 

arbejde i 2024-25. 
- Det fælles møde for klasseforældrerådet droppes i kommende 

skoleår, men der sættes et ekstra fokus på punktet til 
forældremødet i 0.klasse.  

- Genopfriske vores ordensregler, kort besøge antimobbestrategien 
samt vores justerede værdigrundlag.  

- Ledelsen tænker at oplyse om elevernes skærmforbrug og 
onlinevaner på baggrund af data.  
 

http://www.gaarslevskole.dk/
http://www.gaarslevskole.dk/


4 17.35-18.00 Vejle kommunes pejlemærker for kvalitet i forældresamarbejdet. 
(Bilag 4+5) 

• Hvor ser vi gode eksempler på, at pejlemærkerne er i spil hos os? 
• Giver pejlemærkerne anledning til, at der er noget, vi vil arbejde videre 

med? 
• Giver pejlemærkerne anledning til, at der er noget i vores principper for 

forældresamarbejdet, som skal justeres? 

Orientering, drøftelse og evt. Beslutning. 
 

- Skolebestyrelsen vurderer, at pejlemærkerne ligger meget tæt op 
ad den måde, vi laver skole på. 

- Ledelsen tager pejlemærkerne op med skolens personale for at 
tydeliggøre, hvad det indebærer at være ansat i Vejle kommune. 

 

5 18.00-18.10 Skolebestyrelsens årsberetning 

Der ønskes input til årsberetningens indhold og evt. form. 
Drøftelse 

- Hjertezone og arbejdet med at forbedre trafiksikkerheden særligt 
omkring etablering af en cykelsti. 

- Arbejdet med folkeskolens kvalitetsprogram.  
- Vi regner med at det bliver en skriftlig årsberetning ;-) 

 18.10-18.25 PAUSE 

6 18.25-18.45 Orientering fra 
• Skolebestyrelsesformanden  
- Intet nyt siden sidst 

 
• GSV 
- Er i gang med at gøre klar til vores skolefest, Grundlovsfesten d. 4. 

juni. 

 

• Møllehuset 
- Er flittige gæster på skolen for tiden, da der er mange besøgsdage 

i både skole og SFO.  
 

• Personalet 
- Emneugen forløb rigtig godt. Der er positive tilbagemeldinger fra 

både store og små. 
- Skolepatruljen havde en rigtig god tur til Djurs Sommerland 
- Hele skolen deltog i SPOTlight i Børkop. Det var nok sjovest for de 

mindste elever, da de ældste elever ikke havde så mange 
aktiviteter at vælge i mellem. 

- 2.+3.klasse tager på lejrskole i morgen til onsdag. Mellemtrinnet 
tager til Moesgaard museum på onsdag. 
 

• Fritidshuset 
- Er meget uden for når vejret tillader det.  
- Vi har fortsat Marc i arbejdsprøvning og den ordning, har vi 

forlænget til d.4.juli. 
- LAN party for 4. + 5.klasse var en succes. Nogle tog hjem for at 

sove, andre overnattede i SFO. 
  

• Ledelsen 
- Har evalueret Hjertezonen og meldt tilbage til Teknik & Miljø, der 

laver et oplæg for Teknisk udvalg på mødet d.3/6. 



- Vi har haft Bence og Sander i praktik i uge 21, og de klarede det 
bare så flot. 

- Havde et par gode timer til “Åben by”, hvor der kom ca. 20 
interesserede forbi til en lille snak og rundvisning på skolen. 

- Der har været afholdt et oplæg fra PPR til skolens medarbejdere 
omkring sansebearbejdning. 

- Skolens ledelse har holdt klassekonferencer omkring alle klasser. 
Det har givet et endnu bedre indblik ind i klassernes hverdag. 

- Ledelsen har et nyt trafikmøde med forvaltningen i kommende 
uge.   

 
7 18.45-18.50 Skolebestyrelsens rolle til skolefesten 

Skal der laves en lille “Skolebestyrelsesbod” til skolefesten? 
Hvem vil påtage sig planlægningsopgaven? 
Beslutning 

- Skolebestyrelsens bod bliver nævnt i aftenens program, og der 
findes plads til en “åben” bod. 

- Vi laver en tipskupon og udlodder en lille præmie. 
- Spørgsmål til tipskuponen sendes til Peter på Aula 

 

8 18.50-19.15 Skolens kvalitetsdata samt fokuspunkter for kommende skoleår 
Ledelsen gennemgår den data, der blev drøftet til 
skoleudviklingssamtalen. 
Orientering og drøftelse. 

- Præsentation og gennemgang af den nyeste trivselsmåling hvor vi 
endnu ikke kender resultaterne for Vejle kommune og 
landsgennemsnittet. Vi lander ligesom sidste år på 3.6 i generel 
trivsel.  

- De nationale overgangstest blev ligeledes gennemgået, og der er 
udvalgt nogle fokuspunkter, som klasserne hver især arbejder 
videre med.  

- Elevfraværet har været faldende siden corona, hvor vi lå over 
kommune og landsgennemsnittet. 

- På baggrund af den relevante date har skolen udformet ni punkter, 
som der skal arbejdes mere med i kommende skoleår.  
 

9 19.15-19.20 
 

Personsager med orientering om til-/fraflyttede elever 

Orientering  
- Ulrich Eder starter som lærer her på skolen d.1/8. Ulrich har senest 

været ansat på NOVA skolen.  
- Ny dreng starter i 1.klasse d.1/6. 
- To nye drenge starter 1/8 i 3.klasse. 
- 0A har lige nu 22 elever indskrevet til næste skoleår.  

 

10 19.20-19.25 Eventuelt 
- Ingen bemærkninger 

 
11 19.25-19.30 Formidling til øvrige forældre 

Hvilke punkter skal med? 

Beslutning. 
- Mød os til skolefesten 
- Mød os på de kommende forældremøder 



- Teknisk udvalg holder møde d.3/6 hvor de drøfter en fortsat 
indsats med Hjertezone omkring skolen. 

 

Punkt 1 Bilag 1: Mødereferat april 
Punkt 3 Bilag 2: Præsentation af skolebestyrelsen 0.-3.kl 
Punkt 3 Bilag 3: Præsentation af skolebestyrelsen 4.-6.kl 
Punkt 4 Bilag 4: Pejlemærker for kvalitet i forældresamarbejdet 
Punkt 4 Bilag 5: Princip for det gode skole-hjem samarbejde 
 
Datoer for skolebestyrelsen i skoleåret 2024-2025 

Dato Tid Emne Bemærkninger 
Onsdag den 18.juni kl.17.00-19.30 Skolebestyrelsesmøde Sisell afbud 

 


